
Generalforsamling
Hou lystbådehavn

12.april 2022 kl. 19.00 i HMI`s samlingsstue på Villavej 

På bestyrelsesmødet skal der blandt andet tages stilling til et 
forslag fra lystbådehavnens nuværende bestyrelse. Bestyrelsen
foreslår at renoveringens fase 4 fremskyndes og etableres i 
fællesskab med Odder kommune.
Fase 4 omfatter promenaden mod caféen. Det er sidste del af 
den planlagte renovering af havnen, og skulle først have fundet
sted, når finanseringen af nuværende renovering er afsluttet.
Ved at indgå et fællesskab med kommunen, kan området 
klimasikres og højdeforskel fra havnen til byggeriet af 
færgebyen mindskes.

Læs mere om fase 4 her:  
 Forslag fra bestyrelsen generalforsamling 2022

PS. Desværre har jeg ikke mulighed for at tage et dronebillede.
Det ville have været på sin plads, at vise et godt billede af 
lystbådehavnen i sin helhed, som den tager sig ud nu. Snart er
den planlagte renovering af rådne moler tilendebragt, måske 
havnen så selv får et nyt foto?  Indtil videre må vi nøjes med 
billedet af ”den gamle lystbådehavn”.

07.04.2022/red. Rikke Gade
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